
ZÁPISNICA č. 4 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia a verejného poriadku pri MsZ v Senci konaného 

dňa 04.09.2024 

Dňa 04.09.2024 o 15.30 hod. sa konalo zasadnutie Komisie životného prostredia a verejného 

poriadku pri MsZ v Senci.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnená neúčasť: Dušan Kozic 

Prítomných privítal predseda komisie Ing. David Tengeri. 

Program: 

1. Prerokovanie žiadosti spoločnosti Repsol, s.r.o. o predĺženie povolenia - rozptylová a 

akustická štúdia 

2. Informatívna správa náčelníka polície a návrh pre zmenu VP týkajúca sa voľného 

pohybu psov 

3. Prerokovanie a návrh zmien Výzvy 8/2024 na predkladanie žiadosti o dotáciu 

z rozpočtu mesta Senec pre rok 2025  - oblasť životného prostredia  

4. Návrh rozpočtu na dotácie v oblasti ŽP a VP na rok 2025/2026/2027 

5. Prerokovanie materiálov projektu - Senec - centrum odpadového hospodárstva -

doplnenie po rozklade 

6. Rôzne 

Účastníci schôdze schválili program hlasovaním. 

Za: 8          Proti: 0          Zdržali sa: 0 

1. Prerokovanie žiadosti spoločnosti Repsol, s.r.o. o predĺženie povolenia - 

rozptylová a akustická štúdia 

 

Komisii bol predložená žiadosť na prehodnotenie stanoviska Mesta Senec vo veci predĺženia 

platnosti súhlasu na prevádzku zariadenia na zber odpadov spoločnosti REPSOL s.r.o. 

Spoločnosť REPSOL s.r.o. predložila k žiadosti akustickú a rozptylovú štúdiu, ktorú zároveň 

odprezentovali pracovníci spoločnosti INECO s.r.o., ktorí jednotlivé správy nechali 

vypracovať. 

Pripomienky komisie: 

- Prevádzka sa nachádza v tesnej blízkosti domov a záhrad,  cca 100m od rodinných 

domov, miestami dokonca iba 60m. 

- Veľkým problémom je prašnosť, hluk a znečisťujúce látky. Najmä na hluk a prašnosť 

sa sťažujú priľahlé domy Letnej ulice. 

- V hlukovej štúdií sú zahrnuté všetky stroje okrem drvičky stavebných odpadov 

a komisia žiada doplniť do štúdie aj drvičku odpadov, nakoľko sa jedná o zdroj 

najväčšieho hluku. Navyše nie sú uvedené ani všetky typy používaných ťažkých strojov. 

- V rozptylovej štúdií nie sú zahrnuté reálne merania, ale predpovedné matematické  

modely.  



- Presný zdroj meteorologických údajov o početnosti a smere vetra absentuje, pričom 

údaj neodzrkadľuje priemerné hodnoty v prevádzkový čas. 

- V rozptylovej štúdií nie je prezentovaná najnepriaznivejšia situácia. Prachové častice sú 

relatívne ťažké. Ich rozptyl je väčší pri silnejšom vetre avšak štúdia modeluje situáciu 

takmer stabilnej atmosféry s rýchlosťou vetra 3,4m/s (vánok), čo považujeme za veľký 

nedostatok. Taktiež chýba významný údaj a to je výška, z ktorej k rozptylu najmä 

prachových častíc dochádza, nakoľko stroje často pracujú vo výške niekoľko metrov a 

vytvárajú z materiálu haldy. 

- Kontrola skrápania povrchu ciest a materiálu pri prácach nie je vykonateľná v reálnom 

čase povoľujúcim orgánom. 

- Komisia zdôrazňuje, že či už sa jedná o akustickú štúdiu alebo rozptylovú štúdiu, nie je 

možné posudzovať pre účely vplyvu na životné prostredie prevádzku samostatne. Zákon 

o životnom prostredí  ukladá povinnosť posudzovať činnosť kumulatívne vo vzťahu k 

už existujúcim faktorom v danom území a zohľadniť únosné zaťaženie územia. 

- Nakoľko verejnosť sa nemohla zúčastniť zasadnutia komisie, predseda komisie pustil 

prítomným videozáznam z terasy priľahlého rodinného domu na prezentáciu reálnej 

hlučnosti v tejto vzdialenosti od prevádzky. Taktiež pustil videozáznam, kde je 

evidencia vyššieho rozptylu prachových  za silnejšieho vetra v porovnaní s „bezvetrím“. 

Na videozázname je evidencia ťažkej techniky, ktorá taktiež absentovala v akustickej 

štúdií. 

- Prevádzka často porušuje prevádzkové hodiny, práce sú dokonca aj cez víkend a počas 

sviatkov. Mestská polícia eviduje niekoľko porušení, ktoré boli posunuté na kontrolný 

orgán. 

 

Uznesenie komisie: 

Komisia žp a vp súhlasí s predloženým zámerom predĺženia súhlasu na prevádzku zariadenia 

na zber odpadov spoločnosti REPSOL s.r.o. 

Hlasovanie komisie:  

Za: 0          Proti: 4          Zdržali sa: 4 Neprítomní: 1 

 

2. Informatívna správa náčelníka polície a návrh pre zmenu VP týkajúca sa voľného 

 

Náčelník MsP Mgr. Hlaváč odprezentoval návrh nového VZN o voľnom pohybe psov, ktorý 

by chcel dať do mestského zastupiteľstva nakoľko staré VZN je už staré a neaktuálne. 

 

Pripomienky komisie:  

Komisia navrhuje vyňať zo zákazu vstupu psom „kúpaliská“, nakoľko jediné v meste, Slnečné 

jazerá, je v správe SCR a má osobitné značenie zákazov. 

 

Uznesenie komisie: 

Komisia žp a vp berie správu na vedomie. 



 

 

3. Prerokovanie a návrh zmien Výzvy 8/2024 na predkladanie žiadosti o dotáciu 

z rozpočtu mesta Senec pre rok 2025  - oblasť životného prostredia 

 

Predseda komisie predložil a odprezentoval výzvu na predkladanie žiadostí o dotáciu na 

podporu aktivít a činností smerujúcich k ochrane a zlepšeniu životného prostredia. 

 

Uznesenie komisie: 

Komisia žp a vp súhlasí s predloženou výzvou 8/2024 na predkladanie žiadostí o dotáciu. 

Hlasovanie komisie: 

Za: 8          Proti: 0          Zdržali sa: 0 Neprítomní: 1 

 

4. Návrh rozpočtu na dotácie v oblasti ŽP a VP na rok 2025/2026/2027 

 

Uznesenie komisie: 

Komisia žp a vp navrhuje ponechať rozpočet na dotácie v oblasti žp a vp tak ako je doteraz. 

 

Hlasovanie komisie: 

Za: 7          Proti: 0          Zdržali sa: 0 Neprítomní: 2 

 

5. Prerokovanie materiálov projektu - Senec - centrum odpadového hospodárstva -

doplnenie po rozklade 

 

Predseda komisie odprezentoval materiál k projektu Senec- centrum odpadového 

hospodárstva, doplnenie po rozklade. Zároveň odprezentoval pripomienky, ktoré vzniesol ako 

zástupca občianskej iniciatívy v procese EIA pre navrhovanú činnosť. 

 

Uznesenie komisie: 

Komisia žp a vp súhlasí s navrhovanou činnosťou spoločnosti AVE, Senec – Centrum 

odpadového hospodárstva. 

Hlasovanie komisie: 

Za: 0          Proti: 5          Zdržali sa: 1 Neprítomní: 3 

Predseda komisie Ing. David Tengeri poďakoval všetkým za účasť.  

Zasadnutie komisie skončilo o 18:30 hod. 

Ing. David Tengeri 

predseda komisie              


